
Bea ntwoording bestu u rsvragen PVDA over gebruik herbiciden

Vraag
ls het juist dat er herbiciden worden gebruikt op grond van/in beheer van het waterschap?

Antwoord
Dit is juist. Het komt voor dat de pachter gewasbeschermingsmiddelen gebruikt op dijken en

bermen. ln de overeenkomsten die wij afsluiten met pachters geven wij aan dat de pachter het
beheer volgens de vigerende regelgeving moet uitvoeren. Vanaf 1 november 2017 geldt het verbod
op het professioneel gebruik van gewasbeschermingsmiddelen op onverharde oppervlakken buiten
de landbouw.
Het bevoegd gezag op handhaving van de vigerende regelgeving is belegd bij de Regionale

Uitvoeringsdienst Zeeland (RUD).

Vraag
Strookt het gebruik van herbiciden met het biodiversiteitsbeleid van het waterschap?

Antwoord
ln de algemene vergadering van 30 mei 2018 is de notitie "Visie biodiversiteit" vastgesteld. B¡j de

beantwoording van de vorige vraag is reeds aangegeven hoe het waterschap omgaat met de

vigerende regelgeving. De vigerende regelgeving is derhalve leidend voor het waterschap waarbij het
waterveiligheidsbelang (goed ontwikkelde grasmat) voor het waterschap uiteraard primair is.

Vraag
Bent u het met de PVDA eens dat de variatie in begroeiing vergroot dient te worden om zo de

stevigheid van de groene bekleding van dijken en daarmee de waterveiligheid te vergroten?

Antwoord
Het borgen van de waterveiligheid van de primaire waterkering is een kerntaak van het waterschap
Bij de aanleg/versterking en het beheer en onderhoud van dijken worden graszaadmengsels

toegepast die de erosiebestendigheid van de grasmat waarborgen.
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